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LightType-ckeystroke

Dear customers, if you like to play mobile games, you are welcome 
to purchase this product from us, thank you for your support of 
our products, we are deeply honored! We hope our products can 
bring you a pleasant experience and continue to give us attention 
and support.
This product is specifically designed and developed for mobile 
game enthusiasts, tailor-made wireless charging phone case, when 
you start to play mobile games, replace your mobile phone 
ordinary phone case, replace our wireless charging phone case, 
when your mobile phone is almost out of power, press the button 
of the wireless charging phone case, at this time the wireless 
charging mobile power supply on the mobile phone case begins to 
charge the mobile phone, so that you can play mobile games 
uninterruptedly, do not need to rush to find the charging head and 
data cable, get rid of the fixed position when using the charging 
head and data cable to charge your mobile phone, The data cable 
drags and interferes with the various inconveniences and 
annoyances of the fingers, so you can easily continue to play 
mobile games calmly and around.

 If the following situations occur during use, please stop using it 
immediately, if you continue to use it, it may cause fire or electric 
shock 
1: When the product is on fire and smoke, and makes an abnormal 
noise 
2: When the product accidentally falls into water and is immersed 
in water 
3: When the wire, power plug, and shell are damaged, please do 
not pull excessively, fold the power cord, do not place excessive 
items on the power cord, and be sure to pull out the plug position 
when pulling out the power cord, if the power cord is scratched or 
broken, it may lead to fire or electric shock, please do not touch 
the power plug and power cord when your hands are wet, It may 
cause fire or electric shock, please do not put this product into the 
fire, there will be a risk of explosion and rupture, it is strictly 
forbidden to disassemble and transform the product, which may 
cause electric shock or other risks, it is strictly forbidden to insert 
needles or other sharp metals into the charging port, heat 
dissipation hole, lamp hole, etc. of the product, there is a risk of 
short circuit, fire or electric shock.

Size: The size of each brand and each model is differe
nt, depending on the model
Weight: The weight of each brand and each model is 
different, depending on the model
Battery capacity: 5000mAh/3.85V/19.25Wh
Type-c input: 5V/3A 9V/2A 12V/1.5A 18Wmax
PD3.0/PD2.0/AFC/FCP/SCP/PE1.1
Type-c Output: 5V/3A 9V/2.22A 12V/1.67A 20Wmax
PPS/PD3.0/PD2.0/QC4 /QC3.0/QC2.0/AFC/FCP/SCP/
PE2.0/PE1.1/SFCP
Wireless charging output: 5W/7.5W/10W/15W

Packing list

Friendly reminder

Product comparisons

1: 1 wireless charging phone case
2: 1 Type-c double-ended short cable
3: 1 copy of the product manual

Remove the normal phone case from your phone and 
put it on our wireless charging phone case,
Press the button, the first light of the battery indicator 
light is yellow (the other lights are blue)Start charging 
your phone

Please read the product manual carefully before using the 
product, and be sure to follow the following precautions:
1: Do not drop or subjecte this product to strong impacts and 
place other items on this product
2: Do not use or store this product in direct sunlight, high 
temperature, high humidity and vibration places
3: This product is not a waterproof structure, please do not store 
it in places where there may be liquid invasion or outdoors
Use when it rains
4: This product will have a slight heating phenomenon when 
charging and discharging, which is a normal phenomenon and 
not a fault
5: Do not attach alcohol or other chemicals or other liquid or 
pharmaceutical substances to this product
6: Do not use hard material cloth to wipe the product to avoid 
scratches
7: Please keep this product away from infants
8: Product storage and working temperature -20-60 degrees
9: If the product has not been used for a long time, please check 
the remaining power every other month and timely time
Replenish the battery
10: There may be slight differences between different products 
due to uncontrollable factors such as materials and processes
The opposite sex is a normal phenomenon

This product is a wireless charging power bank and mobile phone 
case 2in1 design, wireless charging and transmitting
The coil and the mobile phone receiving coil are 100% aligned, 
and there will be no movement dislocation and charging
The electricity is more stable, and it is also convenient to answer 
calls and return messages, and there is one less in between
Layer shell, wireless charging efficiency is higher.

After purchasing this product, use it directly to run out of power 
and then fully charge it (PC
BA overcharge and over-discharge protection design), so that 
the cycle is used to improve the battery
The number of cycles increases the service life of the product, 
and it is not recommended to use wireless charging frequently
Charge the mobile phone with electricity (the mobile phone is 
hot, and the wireless charging conversion efficiency is only 80%)
Left and right), you can use the accessory Type-c double-ended 
short cable to charge the mobile phone, reduce
When the mobile phone is heated, the conversion efficiency of 
line charging is also higher, up to more than 90%.

产品说明书 规格参数 警告

使用方法

注意事项
产品示意图

       尊敬的客户，如果您喜欢玩手机游戏，欢迎您选购我
们的此款产品，感谢您对我们产品的支持，在此我们深感
荣幸！希望我们的产品能给您带来愉快的体验，并继续给
我们关注和支持。
       本款产品是特定为手机游戏爱好者设计开发、量身定
做的无线充手机壳，当您开始玩手机游戏时，换下您的手
机普通手机壳，换上我们的无线充手机壳，当您的手机快
没电时，按下无线充手机壳的按键，此时手机壳上的无线
充移动电源开始给手机充电，方便您不间断玩手机游戏，
不用手忙脚乱去找充电头和数据线，摆脱使用充电头和数
据线给您手机充电时的位置固定、数据线拖拽和干扰手指
的各种不便和烦脑，可轻松从容、四处走动的继续玩手机
游戏。 

 使用过程中若出现以下情况，请立刻停止使用，如果继
续使用，可能会导致火灾或触电 
1：产品起火冒烟，发出异响时 
2：产品意外落水浸水时  
3：电线、电源插头、外壳受损时请勿过度拉扯、折湾电
源线，请勿将过重物品放置于电源线上，拔出电源线时务
必手持插头位置拔出，如电源线划伤或断线，可能导致火
灾或触电、请勿在手湿的情况下触碰电源插头、电源线，
可能会导致火灾或触电、请勿将本产品投入火中，会有爆
炸破裂的危险、严禁拆解、改造产品，可能会导致触电或
其他风险、严禁用针或其他尖锐金属插入产品的充电口、
散热孔、灯孔等，有短路起火或触电的危险.

包装清单

友情提示

产品比较

1：无线充手机壳 1个
2：Type-c双头短线 1条
3：产品说明书 1份

此产品是无线充移动电源和手机壳2in1设计，无线充发射
线圈和手机接收线圈100%对准，不会发生移动错位，充
电更稳定，接听电话和回信息也方便，另外中间少了一
层外壳，无线充电效率更高.

购买此产品后，直接使用把电量用光，再给它充满（PC
BA有过充、过放保护设计），如此循环使用，提升电池
循环次数，增加产品使用寿命，不建议经常性用无线充
电给手机充电（手机发热，无线充转换效率也只有80%
左右），可使用配件Type-c双头短线给手机充电，减少
手机发热，线充转换效率也更高，可达90%以上.

取下您的手机上的普通手机壳套上我们的无线充手机壳，
按下按键，电量显示灯第一个灯显黄色（其他灯为蓝色）
就开始给手机充电了

使用产品前请仔细阅读产品说明书，并务必遵循如下注意事项：
1：请勿使本产品跌落或受强力冲击和将其他物品放置于本产品上
2：请勿将本产品使用或存放于阳光直射、高温高湿和震动场所
3：本产品非防水结构，请勿在可能有液体入侵的场所存放或户外
     下雨时使用
4：本产品在充放电时会有轻微发热现象，此为正常现象并非故障
5：请勿使本产品附着酒精等化学类或其他液体药物类物品
6：请勿使用过硬材质布料擦拭产品，以免划伤
7：请将本产品放置于远离婴幼儿的场所
8：产品存储和工作温度-20—60度
9：产品若长时间没使用，请每隔一个月检查一下剩于电量并及时
     补充电量
10：不同产品之间可能因为物料、工艺等不可控因素存在轻微差
     异性，属正常现象

尺          寸： 各品牌各型号的尺寸不同，具体看型号 
重          量： 各品牌各型号的重量不同，具体看型号
电 池 容 量：5000mAh/3.85V/19.25Wh 
Type-c输入：5V/3A 9V/2A 12V/1.5A 18Wmax 

 PD3.0/PD2.0/AFC/FCP/SCP/PE1.1
Type-c输出：5V/3A 9V/2.22A 12V/1.67A 20Wmax

 PPS/PD3.0/PD2.0/QC4+/QC3.0/QC2.0/
 AFC/FCP/SCP/PE2.0/PE1.1/SFCP

无线充输出：5W/7.5W/10W/15W

Model: KKR-5W



FCC Caution. 

 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions:  

(1) This device may not cause harmful interference, and  

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 

could void the user's authority to operate the equipment. 

 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 

device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 

instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 

guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does 

cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning 

the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 

more of the following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna. 

-Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

 * RF warning for Portable device:  

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used 

in portable exposure condition without restriction.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




